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Obec Vřesina

Hlavní 24, 742 85 Vřesina
tel.č.: 556 425 829 | e-mail: info@vresina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 15 Zastupitelstva obce Vřesina

konané dne 14. 5. 2025 v sále budovy hasičské zbrojnice od 17:00 hod.

Doba jednání: 1 h 06 min.
Přítomno: 11 zastupitelů
Omluveni: MgA. Barbora Benešová, Ing. Jiří Kopeň, Bc. Petr Lička, Ing. Leopold Šíma
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Petr Řeháček
Zapisovatel*: Mgr. Kateřina Štěrbová
Ověřovatelé zápisu: Petr Krahulec. RNDr. Radomír Paláček, Ph.D.,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zasedání zastupitelstva obce bylo svoláno a vyhlášeno podle § 92 odst. 1 zákona o obcích č. 128/2000 Sb.
v platném znění. Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno starostou obce Ing. Petrem Řeháčkem v 17:05 h.
V  okamžiku  zahájení  schůze  bylo  přítomno  10  členů  zastupitelstva  obce  dle  prezenční  listiny.
4 zastupitelé obce byli omluveni. Zastupitelstvo obce bylo usnášeníschopné. Dále pan starosta informoval
přítomné, že v souladu s jednacím řádem a se zákonem č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů
dle § 16 má občan obce právo se vyjadřovat na zasedání zastupitelstva obce k projednávaným bodům. Starosta
obce vyzval zastupitele, aby rozhodli, zda bude hlasování veřejné nebo tajné.

 

Program:

1. Zahájení
2. Volba zapisovatele
3. Volba ověřovatelů zápisu
4. Schválení programu 15. zasedání ZO
5. Projednání zápisu FV - vyúčtování dotace FC Vřesina
6. Rozpočtové opatření č. 6/2025
7. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu
obce Vřesina - FC VŘESINA z.s. (600.000,-Kč)
8. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu
obce Vřesina - FC VŘESINA z.s. (205.000,- Kč), mimořádná dotace na náklady za pronájem tréninkových
ploch v lednu a únoru 2025
9. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu
obce Vřesina - DTJ, z.s. (170.000,- Kč)
10. Diskuze
11. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo , že hlasování zastupitelů obce bude veřejné.
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Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/15Z/2025 bylo schváleno.

2. Volba zapisovatele

Starosta navrhuje, aby zápis provedla paní Kateřina Štěrbová, pracovnice obecního úřadu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina pověřuje Kateřinu Štěrbovou zapisovatelkou 15. zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/15Z/2025 bylo schváleno.

3. Volba ověřovatelů zápisu
blok 3-1

Starosta obce navrhuje jako 1. ověřovatele zápisu pana Petra Krahulce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina volí  1.  ověřovatelem zápisu 15.  zasedání  zastupitelstva obce pana Petra
Krahulce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/15Z/2025 bylo schváleno.

blok 3-2

Starosta obce navrhuje jako 2. ověřovatele zápisu pana Radomíra Paláčka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina volí 2. ověřovatelem zápisu 15. zasedání zastupitelstva obce pana Radomíra
Paláčka.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/15Z/2025 bylo schváleno.

4. Schválení programu 15. zasedání ZO

Starosta přešel k následujícímu bodu, což bylo schválení programu 15. zasedání zastupitelstva obce Vřesina.
Zastupitelů se zeptal, zdali má někdo nějaký doplňující bod, nikdo nereagoval, pak navržený program přečetl.

1. Zahájení

2. Volba zapisovatele

3. Volba ověřovatelů zápisu

4. Schválení programu 15. zasedání zastupitelstva obce

5. Projednání zápisu FV - vyúčtování dotace FC Vřesina

6. Rozpočtové opatření č. 6/2025
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7. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu obce
Vřesina - FC VŘESINA z.s. (600.000,- Kč)

8. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu obce
Vřesina - FC VŘESINA z.s. (205.000,- Kč), mimořádná dotace na náklady za pronájem tréninkových ploch
v lednu a únoru 2025

9. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu obce
Vřesina - DTJ, z.s. (170.000,- Kč)

10. Diskuze

11. Závěr

Nebyly žádné námitky, přešel k hlasování.

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 15. zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/15Z/2025 bylo schváleno.

5. Projednání zápisu FV - vyúčtování dotace FC Vřesina

Starosta  předal  slovo  panu  Bjačkovi,  předsedovi  finančního  výboru,  který  vysvětlil,  že  všechny
připomínky finančního výboru ohledně vyúčtování  FC Vřesina byly zapracovány a vše je  v  pořádku.  Pan
starosta se obrátil na zastupitele, nikdo nevznesl dotaz, následně hlasovali o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zápis finančního výboru týkající se vyúčtování dotací spolků
za rok 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/15Z/2025 bylo schváleno.

Přílohy:
PŘEHLED VYÚČTOVÁNÍ DOTACÍ ZA ROK 2024 první strana, Kontrola dotací spolků za rok 2024 (bez
FC Vřesina), Kontrola dotací za rok 2024- FC Vřesina

6. Rozpočtové opatření č. 6/2025

Tímto rozpočtovým opatřením se upravuje výdajová strana rozpočtu o částku 3 800 000,00 Kč. Celková výše
výdajů zůstává beze změny. Jednotlivé paragrafy a položky se upravují viz příloha.

Starosta vysvětluje, že důvodem tohoto rozpočtového opatření je stav komunální techniky technické čety obce,
a to především stav traktoru a dodávky. Dodávka je neustále v servise, poslední oprava stála 25 tis. Kč. a dle
odborných názorů techniků již nebude schopna projít následující prohlídkou STK. Radní obce se dohodli, že
převedou částku 600 tis. Kč na položku "dopravní prostředky- dodávka", novou dodávku by kupovat nechtěli.
Padl možný návrh, že by nám dodávku věnovala Policie ČR, kterou by vyřazovali.
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V 17:18h. přišla zastupitelka paní Jarmila Homolová.

Diskuze:
Pan Mizera doplnil pana starostu tím, že ta dodávka měla být původně určena JSDH Vřesina.
Starosta přečetl  jednotlivé  položky  rozpočtového  opatření.  1/  2  400  tis.  Kč  na  traktor,

v  případě  schválení  bude  probíhat  výběrové  řízení,  technická  četa  si  bude
specifikovat své požadavky; 2/ 600 tis. Kč převedeno na dodávku, pokud nad 400
tis. Kč bez DPH, bylo by nutné vypsat výběrové řízení; 3/ 300 tis. Kč pro transfery
spolkům, především na mimořádnou dotaci FC Vřesina, 4/ 500 tis. Kč na pozemky
(možné řešení situace s pozemkem paní K***.

Pan Mičaník se zmiňuje, že 3 800 tis. Kč na straně výdajové jdou z financí na opravu hráze rybníka
Oši, která se dle slov pana starosty bude realizovat 1.9.2026. Pan Mičaník doplňuje
informaci, že stále není stavební povolení  na opravy tohoto rybníka, došlo k doplnění
potřebných  připomínek  panem  Jarošem  a  začátkem  května  2025  bylo  předáno
na Krajský úřad MSK. .

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočtové opatření č.6/2025.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/15Z/2025 bylo schváleno.

Přílohy:
RO č. 6 rok 2025

7. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z
rozpočtu obce Vřesina - FC VŘESINA z.s. (600.000,-Kč)

FC Vřesina z.s. ve své žádosti ze dne 8.1.2025 požádalo obec Vřesina o poskytnutí dotace ve výši 600.000,-
 Kč. Účel dotace: financování provozních nákladů klubu na odměny trenérům, cestovné k utkáním, pronájmy
sportovišť, startovné na turnajích, materiální vybavení družstev. Z částky dotace bude 70 % použito pro děti
a mládež, zbylých 30 % bude využito  na ostatní činnosti klubu.

 

Diskuze:
Starosta podotkl, že v následujícím bodě se bude jednat o dotaci FC Vřesina  na 205 tis. Kč

na  zaplacení  tréninkových  ploch  v  lednu  a  únoru,  které  obec  musela  zaplatit,
aby měli fotbalisté, kde trénovat.

Pan Mičaník podotkl,  že  v  obou  žádostech  jsou  účelem dotace  pronájmy  tréninkových  ploch
v  dotaci  na  600  tis.  i  na  dotaci  na  205  tis.  Kč.  Bylo  vysvětleno,  že  finance
na tréninkové haly jsou potřebné stále,  ale navíc loni  po povodních nebylo,  kde
trénovat.

Starosta navrhl,  že  by  se  na  tomto  zasedání  ZO  mohlo  schválit  400  tis.  Kč  a  205  tis.
na  tréninkové  plochy  a  následně  po  vyúčtování  tréninkových  ploch,  se  zabývat
zbývajícími 200 tis. Kč.

Vajda se zeptal, jaká je momentální situace. Je téměř polovina roku, jak fotbalisté zaplatili
všechny své závazky? Pan Krystek, předseda FC Vřesina, odpověděl, že vše potřebné
zafinancovali z finančních prostředků, které získali prodejem hráčů a téměř žádným
nákupem. Pan Vajda dále podotkl, že navýšení žádosti o dotaci je o 20 %. Čím je toto
způsobeno?  Pan  Krystek  argumentoval  zvýšením  cen  autobusové  dopravy,
nákupem  míčů,  dresů  apod.  

Pan Mizera se ptal pana starosty, co se vyřeší neschválením celé částky, ale jen 400 tis. Kč. Pan
starosta  opět  zdůraznil,  aby  proběhlo  nejprve  řádné  vyúčtování  finančních
prostředků  na  pronájmy  ploch.

Pan Mičaník se  zeptal  na  současný  stav  pronájmů.  Pan  Krystek  informoval  zastupitele,  že
pronájmy v současnosti neběží, že budou v zimě pronájmy tělocvičny. Momentálně
se na hřišti  trénuje i  hraje.  Co by se mohlo stát,  že v případě nepřízně počasí
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by mladší i starší žáci museli hrát zápasy na jiných hřištích. Hřiště prošlo základní
revitalizací, aby se mohlo hrát, na hřišti bylo do vyvrtaných děr vsypáno 120 tun
písku.

Starosta se  ujal  slova,  aby  zmínil,  že  v  loňském  roce  se  postupovalo  podobně,  dotace
se rozdělila nejprve na 300 tis. Kč, a na dalším ZO 200 tis. Kč. Podotkl, že schválit
celkovou  požadovanou  částku  by  pro  veřejnost  nemuselo  být  dobrým
signálem.  Starosta  po  návrzích,  které  padly,  přistoupil  k  hlasování  návrhu:

č.1: schválit celou částku ve výši 600 tis. Kč   

PRO: 6, ZRDŽEL SE: 5, PROTI:0 - toto usnesení nebylo schváleno;

č. 2 schválit 300 tis. Kč

PRO: 1, ZDRŽEL SE: 1, PROTI: 9 - toto usnesení nebylo schváleno.

Následně se hlasovalo o 3. návrhu ve výši 400 tis. Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo poskytnout FC Vřesina, z. s. (IČO: 60798106) účelovou neinvestiční
dotaci z rozpočtu obce Vřesina na rok 2025 ve výši 400 000,- Kč  a schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí
dotace.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/15Z/2025 bylo schváleno.

Přílohy:
SML_4_2025_FC Vřesina, FC Vřesina_žádost o poskytnutí dotace

8. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z
rozpočtu obce Vřesina - FC VŘESINA z.s. (205.000,- Kč), mimořádná dotace na náklady za pronájem
tréninkových ploch v lednu a únoru 2025

FC Vřesina z.s. ve své žádosti ze dne 20.1.2025 požádalo obec Vřesina o poskytnutí dotace ve výši 205.000,-
 Kč.  Účel  dotace:  uhrazení  nákladů  spojených  s  mimořádnými  pronájmy  hracích  ploch  pro  zajištění
tréninkového  procesu  a  úhradu  nákladu  na  zajištění  dopravy  pro  mládežnická  družstva  spojená
s  přeložením  mistrovských  utkání  na  hřiště  soupeřů.

Diskuze:
Pan Mičaník se zeptal, kdo financoval revitalizaci hřiště. Pan starosta informoval, že obec uhradila

150 tis. Kč na regeneraci trávníku hřiště a 22 tis. Kč na písek. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo poskytnout FC Vřesina, z. s. (IČO: 60798106) účelovou neinvestiční
dotaci z rozpočtu obce Vřesina na rok 2025 ve výši 205 000,- Kč v souladu s přiloženou žádostí, schvaluje
tuto smlouvu uvedenou v příloze a pověřuje starostu obce jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/15Z/2025 bylo schváleno.

Přílohy:
SML_6_2025_FC Vřesina_mimořádná dotace, FC Vřesina_2_žádost o poskytnutí dotace

9. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z
rozpočtu obce Vřesina - DTJ, z.s. (170.000,- Kč)

Dělnická tělovýchovná jednota Vřesina, z. s. si podala prostřednictvím svého starosty pana Marcela Vajdy dne
8.2025 žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z rozpočtu obce
Vřesina. Účel dotace: Podpora sportu pro mládež a reprezentace spolku v obecní působnosti. Zajištění chodu
příměstského táboru a pokrytí zvýšených nákladů na energie.

Diskuze:
Pan Mičaník se zeptal pana Vajdy ohledně příspěvků dětí a mládeže. Ten vysvětlil, že děti platí

vyšší příspěvek, protože mladiství si svou část příspěvku odpracují.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo poskytnout Dělnické tělovýchovné jednotě, z. s. (IČO: 64125882 )
účelovou  neinvestiční  dotaci  z  rozpočtu  obce  Vřesina  na  rok  2025 ve  výši  170  000,-  Kč  v  souladu
s přiloženou žádostí, schvaluje tuto smlouvu uvedenou v příloze a pověřuje starostu obce jejím podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 9/15Z/2025 bylo schváleno.

Přílohy:
DTJ_žádost o poskytnutí dotace, SML_5_2025_DTJ

10. Diskuze

Pan starosta zahájil diskusi o předloženém dokumentu panem Mizerou, kterému předal slovo. 

Diskuze:
Pan Mizera vysvětlil, že dokument č. 1 obsahuje dotaci "JSDH_BORIS_V1_2025 - výdaje za zásahy

při MU - tlaková níže BORIS", která má obci uhradit náklady na odměny hasičům,
refundaci jejich zaměstnavatelům, poškozenou techniku atd. Tato dotace by se měla
podat do 30.6.2025 a jedná se o cca 650 tis. Kč, které by Ministerstvo vnitra ČR obci
proplatilo. Další materiál V2 poskytuje informaci o tom, že MV ČR alokovalo určitou
část  finančních  prostředků  a  nabízí  obcím,  aby  hasičům  darovali  300  Kč/1h.
za zásahy spojené s povodněmi, o které si následně obec u MV ČR může zažádat. Pan
Mizera by tento materiál rád zapracoval do příštího zastupitelstva a žádá, aby termín
zasedání byl stanoven na první polovinu měsíce června tak, aby se stihla žádost
podat do konce června.

Starosta dále osvětlil, že by obec dala hasičům dar ve výši kolem 700 tis. Kč bez jistoty, že
dotaci od MV ČR získá.

Pan Mizera doplnil, že součástí žádosti by byl nejen výkaz odpracovaných hodin, účetní výkaz, že
byl  dar  vyplacen,  ale  také  zápis  ze  zasedání  ZO  o  projednání  a  schválení
udělení mimořádného daru. Vznesl proto dotaz k zastupitelům, jaký mají na tuto
žádost názor.
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Paní Kudelová se zeptala, jaká je jistota, že obec finanční prostředky z dotace získá. Tato dotace
není nároková.

Starosta shrnul, jaké kroky by byly zapotřebí udělat před samotným schválením daru hasičům
zastupitelstvem obce. Schválit rozpočtové opatření, následně vyplatit každému hasiči
jednotlivé  odměny s  nejistotou,  že  finance  od  MV ČR obec  získá.  Pana  Mizeru
požádal, aby všechny podklady i s přílohami zpracoval, zaslal všem zastupitelům a
ještě před samotným zasedáním zastupitelstva společně emailem vykomunikovali.

Pan Mičaník se zeptal, jestli se ví, kolik finančních prostředků je na danou dotaci alokováno. Pan
Mizera nedohledal.

Pan Mizera informoval, že JSDH vykázala během povodní záchranářské práce za 224hodin/osobu.
Potvrdil, že všechny informace/podklady zapracuje a zašle všem zastupitelům a ještě
jednou žádá o termín zasedání zastupitelstva v první polovině června.

Starosta požádal,  aby  v  podkladech  byla  vyčíslená  částka,  kterou  jednotlivý  hasič
dostane/kolik hodin  odpracoval. Dále již musí být připraveno rozpočtové opatření,
aby bylo zřejmé, odkud budou případné finanční prostředky na dar hasičům použity. 

Pan Mičaník se  dotazoval,  zdali  na  obecní  úřad  nepřišla  informace  o  harmonogramu  prací
komplexních pozemkových úprav v naší obci, pokud nikoliv, zdali Státní pozemkový
úřad  nemá  oslovit.  Starosta  odpověděl,  že  na  obecní  úřad  nedorazila  žádná
informace. Před samotných zahájením je SPÚ povinen požádat obec o součinnost.
Požádal pana Mičaníka, aby si vzal zkontaktování SPÚ na starost. Dále pan starosta
informoval, že budoucí chodník na ulici Osvobození má již svého zhotovitele. Předání
staveniště by mělo být v měsíci červnu a ukončení 31.08.2025. Na ulici Selská bylo
předáno staveniště dne 14.05.2025, od 19.05.2025 bude řízena a omezena doprava a
začne první etapa  - ul. Zahrádkářská. Jednotlivé etapy budou následovat tak, aby
provoz nebyl omezen. Ve chvíli,  kdy bude zřejmé, že jedna etapa bude končit a
následovat další, pan starosta občany bude informovat, bude s nimi komunikovat
jednotlivé záležitosti.

Pan Pokoný doplnil, že s panem Štverkou diskutovali ohledně chodníku na ulici Zahrádkářská,
který by tak mohl být naprojektovaný na pravé straně až k mostku. 

Občan Vladimír Bárta se  dotazoval,  zdali  již  pověřený  zástupce  obce  začal  s  návštěvami  mapování
producentů  odpadních  vod.  Starosta  odpověděl,  že  zatím  ne,  ale  letos  by
se určitě mělo začít.  

11. Závěr

Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva obce v 18:11h.

Ověřovatel: Petr Krahulec. RNDr. Radomír Paláček, Ph.D.   ............................................................
 
Starosta: Ing. Petr Řeháček   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 5. 2025


